
外國學生申請人是否曾以僑生身分在臺就學檢核表 
Verification Form for International Student Regarding Previous 

Enrollment in Taiwan as Overseas Chinese Student 
 

依據「外國學生來臺就學辦法」第2條規定，外國學生須未曾以僑生身分在臺就學，為確認您的外國

學生身分，請確實填寫回答以下問題，謝謝！ 

According to Article 2 of the "Regulations Regarding International Students Undertaking Studies in Taiwan," 
international students must not have previously studied in Taiwan as Overseas Chinese Student. To verify 
your status as an international student, please carefully complete the following questions. Thank you! 

一、請問您是否曾經來臺就學過？是□  否□ (若填寫否，則無需回答以下問題) 
Have you ever studied in Taiwan?  
Yes □ No □ (If you select "No," you do not need to answer the following questions.) 

二、請問您是否曾以僑生身分在臺就學？是□   否□  不確定□ 
Have you ever studied in Taiwan as an Overseas Chinese Student? 
Yes □ No □ Uncertain □ 

三、請問您是否曾經海外聯合招生委員會分發？是□   否□   不確定□ 
Have you ever been assigned to a university by the University Entrance Committee For Overseas 
Chinese Student?  
Yes□  No□  Uncertain □ 

四、請問您是否曾經各校以自行(單獨)招收僑生管道入學？是□ 否□  不確定□ 
Have you ever been admitted to a school through independent admissions for Overseas Chinese 
Student? Yes□  No□  Uncertain □ 

五、請問您本學年度是否向海外聯合招生委員會申請來臺就學？是□  否□ 
Have you applied to the University Entrance Committee For Overseas Chinese Student for studying in 
Taiwan during this academic year?  Yes□   No □ 

 
申請人簽章 (Applicant’s signature)：   

護照（居留證）號碼 (Passport (ARC) No.)：   

具結日期 (Date of Declaration)： 

西元年(Y)   月(M)             日(D) 
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